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Referat fra styremøte 
Østerdalen Hotell 11.12.2014 

 
Tilstede: Ole Jacob Akre, Martin Mostue, Ola Dagfinn Gløtvold, Kjell Eierholen, Ulf 
Skårholen 
 
Invitert Knut Arne Gjems fra Hedmark Jeger og Fiske forening. 

 Sekretær for Hedmark Sau og Geit. Saken utsettes til neste styremøte. Da 
inviteres Nortura for en diskusjon om saken og hva de kan tilby Hedmark sau 
og Geit. (05.01.2015.) 

 Det undersøkes om det er mulig å få til et årsmøte i sørfylket. Dette for om 
mulig å styrke interessen i området. Skaslien Gjestegiveri undersøkes om det 
er aktuellt. 

 Knut Arne Gjems holdt et foredrag om rovdyr og spesielt ulverevir. Det er 
ønskelig med et videre samarbeid i framtida. Det vil bli undersøkt muligheter 
for et felles tiltak/møte med næringsorganisasjoner i Hedmark for et felles 
standpunkt/uttalelse i rovdyrspørsmål. 

 Hedmark sau og Geit sender sin egen høringsuttalelse om ulvesonehøringa. 
 


